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BROI.0012.3.3.2020 

 

 

Protokół nr 14/20 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 1 października 2020  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 1 października 2020  roku o godzinie 13:30 Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury  

 i Sportu Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia obrad Komisji, powitał wszystkich członków 

Komisji i zaproszonych gości w osobach: Pani Jolanty Sakowskiej – Skarbnika Powiatu, Pana 

Krystiana Łuczaka – Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych, Pani Emilii 

Kordylewskiej – Inspektora w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych, Pana Piotra 

Chrzanowskiego – Głównego Specjalistę w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych oraz Pana Jana 

Stockiego – Starszego Specjalistę w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych.  

  

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczą 4 

osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum, zatem 

obrady są prawomocne. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali porządek obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytał treść porządku obrad: 

 
Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 13/20 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

z dnia 28 maja 2020 r.  

5. Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji przez Powiat Włocławski w 2019 roku 

zadania zleconego z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej i funkcjonowania 

punktów udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej.   

6. Informacja Zarządu Powiatu o szczegółowym rozliczeniu dotacji udzielonych w ramach 

drugiego otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych o charakterze 

ponadgminnym w 2019 r.  

7. Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działalności stowarzyszeń 

funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego.  

8. Sugestie i wnioski komisji do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 

z uwzględnieniem założeń do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 

wynikających z uchwały nr 309/20 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 21 września 

2020 r.  

9. Sprawy różne. 
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10. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad?  

Przewodniczący Komisji zaproponował poszerzenie porządku obrad o punkt „Informacje o 

bieżących i planowanych inwestycjach i remontach w szkołach”. W dniu dzisiejszym radni 

otrzymali materiał. Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do przedstawionej propozycji? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji  zapytał, kto jest za poszerzeniem porządku obrad o 

punkt  pod nazwą: „Informacje o bieżących i planowanych inwestycjach i remontach w szkołach.” I 

przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Komisja 

postanowiła o poszerzeniu porządku obrad komisji polegającej na uzupełnieniu porządku obrad o 

punkt: Informacje o bieżących i planowanych inwestycjach i remontach w szkołach. 

Punkt ten realizowany będzie jako punkt 9 zmienionego porządku obrad bezpośrednio po punkcie  

8 w brzmieniu: Sugestie i wnioski komisji do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 

2021 z uwzględnieniem założeń do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 

wynikających z uchwały nr 309/20 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 21 września 2020 r.  

Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja przyjęła porządek obrad składający się z 11 

punktów.  
Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 13/20 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

z dnia 28 maja 2020 r.  

5. Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji przez Powiat Włocławski w 2019 roku 

zadania zleconego z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej i funkcjonowania 

punktów udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej.   

6. Informacja Zarządu Powiatu o szczegółowym rozliczeniu dotacji udzielonych w ramach 

drugiego otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych o charakterze 

ponadgminnym w 2019 r.  

7. Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działalności stowarzyszeń 

funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego.  

8. Sugestie i wnioski komisji do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 

z uwzględnieniem założeń do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 

wynikających z uchwały nr 309/20 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 21 września 

2020 r.  

9. Informacje o bieżących i planowanych inwestycjach i remontach w szkołach.  

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4. Przyjęcie protokołu nr 13/20 z posiedzenia komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 

28 maja 2020 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia komisji 

został sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 13/20 z dnia 
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2 maja 2020 r.? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

protokołu nr 13/20 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła protokół nr 13/20  z posiedzenia Komisja Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 28 maja 2020 r.  

 

5. Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji przez Powiat Włocławski w 2019 roku 

zadania zleconego z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej 

i funkcjonowania punktów udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej.   

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz z zawiadomieniem otrzymali 

Informację Starosty Włocławskiego z realizacji przez Powiat Włocławski w 2019 roku zadania 

zleconego z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej i funkcjonowania punktów udzielania 

nieodpłatnej pomocy prawnej. Punkty porad prawnych znajdują się w Kowalu, Lubieniu 

Kujawskim, w Brześciu Kujawskim, w Chodczu, w Lubrańcu oraz filie w Kowalu, w Lubrańcu 

oraz w Izbicy Kujawskiej.   

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jakieś uwagi do przedłożonej informacji? Wobec braku 

uwag  Przewodniczący Komisji stwierdził, że Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji przez 

Powiat Włocławski w 2019 roku zadania zleconego z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy 

prawnej i funkcjonowania punktów udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej została przyjęta. 

Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji przez Powiat Włocławski w 2019 roku zadania 

zleconego z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej i funkcjonowania punktów udzielania 

nieodpłatnej pomocy prawnej stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Na obrady przybył Pan Dawid Dalmann. W obradach uczestniczy 5 członków Komisji.  

 

6. Informacja Zarządu Powiatu o szczegółowym rozliczeniu dotacji udzielonych 

w ramach drugiego otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych 

o charakterze ponadgminnym w 2019 r.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz  zawiadomieniem otrzymali 

Informację Zarządu Powiatu o szczegółowym rozliczeniu dotacji udzielonych w ramach drugiego 

otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych o charakterze ponadgminnym w 2019 r. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że na dzisiejsze posiedzenie została  przygotowana 

prezentacja multimedialna i poprosił o przedstawienie. 

 Pani Emilia Kordylewska – Inspektor w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych powiedziała, 

że prezentacja pokazuje to, co jest zamieszczone w informacji. Została ona wzbogacona o zdjęcia 

zakupów, które dokonały jednostki. Jest 19 zdjęć ze slajdami. Wydruki prezentacji multimedialnej 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja przyjęła Informację Zarządu 

Powiatu o szczegółowym rozliczeniu dotacji udzielonych w ramach drugiego otwartego 

konkursu ofert na realizację zadań publicznych o charakterze ponadgminnym w 2019 r.  

Informacja Zarządu Powiatu o szczegółowym rozliczeniu dotacji udzielonych w ramach 

drugiego otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych o charakterze 

ponadgminnym w 2019 r. stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

6. Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego.  
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Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz  zawiadomieniem otrzymali 

Informację Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działalności stowarzyszeń 

funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego. Przewodniczący Komisji poprosił Naczelnika 

Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych o przedstawienie informacji.  

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedział, że  informacja jest 

wyczerpująca, dotyczy bardzo dokładnych informacji na temat stowarzyszeń działających na 

terenie powiatu włocławskiego. W pierwszej części zawarte są stowarzyszenia zwykłe, które 

reguluje ustawa prawo o stowarzyszeniach. Mamy 28 stowarzyszeń  zwykłych i zakres działalności 

jest bardzo zróżnicowany i obejmuje między innymi realizację takich celów jak organizacja 

wypoczynku, pomoc w odrestaurowaniu zabytków, organizowanie koncertów, propagowanie 

czytelnictwa literatury, zachowanie uprawnienia, odtwarzanie środowiska naturalnego, pobudzanie 

świadomości ekologicznej społeczeństwa. Tych punktów jest dużo. Stowarzyszenia, które są 

zarejestrowane z kolei w Krajowym Rejestrze Sądowym to  zakres działalności obejmuje między 

innymi realizację celów takich jak: pomoc społeczna, pomoc osobom i rodzinom w trudnych 

sytuacjach życiowych, działalność na rzecz osób w wieku emerytalnym, wspomagania osób 

niepełnosprawnych, działalność na rzecz rodziny, macierzyństwa, rodzicielstwa, ochrona praw 

dziecka, rozwój wypoczynku i turystyki, wspieranie rozwoju społeczeństwa obywatelskiego w 

procesie integracji europejskiej, działalność w sferze kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury. 

Zróżnicowanie bardzo wyraźnie widać na podstawie tych celów, a także wykazu stowarzyszeń, 

które działają na terenie powiatu. Do informacji załączony jest wykaz stowarzyszeń, które działają 

na terenie powiatu włocławskiego jest ich tutaj troszeczkę więcej bo aż 89.  W trzeciej części 

poruszyliśmy kwestie dotyczące fundacji, które działają w oparciu o ustawę o fundacjach z 1984 

roku. Oprócz tych fundacji na terenie powiatu włocławskiego jest 6 i tutaj jeśli chodzi o cele to są 

to cele społeczne lub gospodarczo użyteczne w szczególności takie jak: ochrona zdrowia, rozwój 

gospodarki, nauki, oświata, wychowanie, kultura, sztuka, opieka, pomoc społeczna, ochrona 

środowiska, czy też opieka nad zabytkami.  Jeśli chodzi o punkt czwarty tutaj wyszczególnione 

zostały ochotnicze straże pożarne, które działają na terenie powiatu i funkcjonują w oparciu o 

przepisy ustawy Prawo o stowarzyszeniach, czy o ochronie przeciwpożarowej a szczegółowe 

zadania  oczywiście określają ich własne statuty. Na terenie powiatu włocławskiego działają 83 

jednostki Ochotniczej Straży Pożarnych.  W punkcie piątym zawarto informację dotyczącą klubów 

sportowych, które działają w formie stowarzyszeń ale i statuty nie przewidują prowadzenia 

działalności gospodarczej.  Na terenie powiatu włocławskiego jest ich 30. Cele są one oczywiście 

bardzo zróżnicowane: rozwój, popularyzacja, uprawianie karate tradycyjnego, tworzenie warunków 

podnoszenia sprawności fizycznej młodzieży, organizowane szkolenia, sportowego treningu w 

krzewienie Kultury Fizycznej wśród dzieci młodzieży i dorosłych oraz popularyzacja tenisa 

stołowego kształtowanie pozytywnych cech charakteru i osobowości dzieci i młodzieży tworzenie i 

utrzymywanie terenów obiektów sportowych współdziałanie z instytucjami państwowymi i 

samorządowymi rozwój popularyzacja sportów takich jak piłka siatkowa, halowa, plażowa, nożna 

koszykówka, tenis ziemny więc ten wachlarz tutaj również jest bardzo szeroki. Jest zamieszczone  

całe zestawienie klubów, radni mogą się ewentualnie zapoznać. Natomiast jeśli chodzi o 

uczniowskie kluby sportowe na terenie powiatu zarejestrowanych jest 40 klubów, które działają w 

oparciu o ustawę o sporcie. Natomiast jeśli chodzi o punkt siódmy tutaj mamy kluby sportowe, 

związki sportowe, stowarzyszenia kultury fizycznej i zarejestrowane w Krajowym Rejestrze 

Sądowym i tych klubów mamy 12. Główne zadania z kolei tych stowarzyszeń to między innymi 

tworzenie warunków podnoszenia sprawności fizycznej młodzieży, organizowanie szkoleń 

sportowych, treningów, obozów, zawodów sportowych, krzewienie Kultury Fizycznej, 

kształtowanie pozytywnych cech charakteru, organizowanie życia sportowego i czynnego 

wypoczynku, przeprowadzenie sekcji sportowych, tworzenie i utrzymywanie terenów i obiektów 

sportowych. Jeśli chodzi o krótkie podsumowanie  zakresu działalności organizacji pozarządowych, 

który został określony w ustawie o działalności pożytku publicznego i wolontariacie nie jest 

zamknięty tutaj można jeszcze wspomnieć o tym, że Rada Ministrów może określić dodatkowe 

zadania należące do sfery zadań publicznych.   Organizacje pozarządowe funkcjonujące na terenie 
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powiatu włocławskiego realizują pełen zakres zadań publicznych wskazanych w przytoczonym 

wyżej przepisie. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji? 

Radny Jerzy Pawłowski sprostował, że  nie ma stowarzyszeń zarejestrowanych w KRS-ie 89 tylko 

88. Na stronie 7, pozycja 66 Stowarzyszenie nasza wieś Smogorzewo zostało postanowieniem sądu 

rejestrowego z dnia 17 czerwca 2019 roku wykreślone z KRS-U i to postanowienie się 

uprawomocniło od 2 lipca 2019 roku. Czyli od tego dnia stowarzyszenie nie istnieje  i radny 

poprosił  zwrócić na to uwagę.  

Radny Wojciech Rudziński zapytał, jaka jest  procedura  wykreślenia stowarzyszeń bo to 

stowarzyszenie budowy pomnika króla Kazimierza Wielkiego wybudowanego 8 lat temu zamknęło 

działalność. Czy stowarzyszenie samo musi dokonać procedury zamknięcia?  

Pani Emilia Kordylewska – Inspektor w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych powiedziała, 

że stowarzyszenie jeżeli zakończyła działalność powinno odbyć walne zebranie członkowie 

powinni podjąć uchwałę o likwidacji stowarzyszenia, powołać likwidatora. Likwidator 

przeprowadza pełen proces likwidacyjne i dopiero po przeprowadzeniu procesu występuje z 

wnioskiem o wykreślenie z ewidencji stowarzyszenia.    

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja przyjęła Informację 

Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działalności stowarzyszeń funkcjonujących na 

terenie Powiatu Włocławskiego. 

Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca ilości i zakresu działalności stowarzyszeń 

funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu.  

 

 

7. Sugestie i wnioski komisji do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 

z uwzględnieniem założeń do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 

wynikających z uchwały nr 309/20 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 21 września 

2020 r.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że uchwała została również przesłana 

w materiałach na dzisiejsze posiedzenia i określa zasady na jakich można zgłaszać wnioski. W 

związku z powyższym Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji, czy są jakieś sugestie 

lub wnioski komisji do budżetu na 2021 rok? 

Przewodniczący Komisji powiedział, ze  powiecie włocławskim jest coraz więcej 100 latków i 

powyżej. Przyjęło się, że na takie spotkania jeżdżą wójtowie, burmistrzowie, Zarząd Województwa 

w imieniu marszałka, radni Sejmiku Województwa spotykają się z okazyjnie, wręczają  gadżety.  

Natomiast  Przewodniczący Komisji nie widział na żadnym spotkaniu zaznaczenia obecności 

powiatu włocławskiego. Radny złożył wniosek, aby zabezpieczyć środki finansowe w dziale 

Promocja na uhonorowanie mieszkańców powiatu włocławskiego obchodzących jubileusz 100 

urodzin. Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne sugestie co do budżetu?  

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za podjęciem wniosku, 

aby zabezpieczyć środki finansowe w dziale Promocja na uhonorowanie mieszkańców powiatu 

włocławskiego obchodzących jubileusz 100 urodzin i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-1 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

podjęła wniosek, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Uchwała nr 309/20 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 21 września 2020 r. stanowi załącznik 

nr 9 do niniejszego protokołu.   
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8. Informacje o bieżących i planowanych inwestycjach i remontach w szkołach.  

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że ta informacja została wręczona w 

dniu dzisiejszym. Na posiedzeniu był obecny Pan Naczelnik Robert Żelazek,  ale musiał pilnie 

wyjść. W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zapytał, czy ewentualnie radni mają 

pytania do tej informacji,  napisane jest gdzie jakie inwestycje były realizowane. W zastępstwie  

 pana naczelnika jest Pan Artur Płoszaj.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja przyjęła Informację o 

bieżących i planowanych inwestycjach i remontach w szkołach.  

Informacja o bieżących i planowanych inwestycjach i remontach w szkołach stanowi załącznik 

nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

 

9. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, które 

należałoby podnieść w tym punkcie? 

Radny Rudziński wyjaśnił, że jeżeli  starosta otrzymuje informację o obchodach 100 rocznicy 

urodzin to bierze udział razem z Marszałkiem Woj. Jeżeli takiej informacji nie ma to nie bierze 

udziału w obchodach urodzin. Jeżeli starosta otrzyma informację, że ktoś kończyć 100 lat to 

starosta bierze też udział w każdej uroczystości z marszałkiem.  Następna sprawa to stypendium dla 

uczniów szkół powiatowych, czy są te stypendia wypłacane przed dyrektorów?   Czy w przyszłym 

roku będą nadal wypłacane? Czy jest panu znany ten temat? 

Przewodniczący Komisji powiedział, że rzeczywiście jeżeli jest starosta zapraszany jest na 100 

urodziny to uczestniczy, ale przewodniczący Komisji chciałby,  żeby to było po prostu dla 

wszystkich porówno.   

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych powiedział, że jeśli chodzi o stypendia z 

Urzędu Marszałkowskiego to rzeczywiście dyrektorzy typują uczniów wskazując do tego 

stypendium.  Wniosek został złożony tydzień bądź dwa tygodnie temu tak zgodnie z terminem 

oczywiście także tam zostały wskazane osoby z poszczególnych szkół, które prowadzimy także 

oczywiście na pewno będą otrzymywać stypendium.  Która grupa osób z tych które zostały 

wytypowane otrzymają będzie decydował marszałek.  

 

 

 

10. Zakończenie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w dniu 1 

października 2020 roku o godzinie 14:30 dokonał zamknięcia obrad Komisji.     

                                                                                          

                                                                        

                                                                                                           Przewodniczący Komisji   

                                                                                                      Edukacji, Kultury i Sportu 

                                                                                                     

                                 Karol Matusiak  

 

 

 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

 

Marta Grzegórska………………………….. 


